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با تشکیل کارگروه تخصصی در استانها، تکمیل جینف با شتاب بیشتری دنبال شود
معاون وزیر ارتباطات و مدیرعامل شرکت ملی پست در شیراز گفت: با تشکیل کارگروه تخصصی جینف با مشارکت دستگاه های مرتبط در استانها، از

جمله استان فارس، تکمیل جینف با سرعت بیشتری انجام شود.

به گزارش خبرنگاران گروه صنعت و تجارت خبرگزاری گزارش خبر، محمد احمدی امروز پنجشنبه در جمع مدیران و روسای اداره کل پست استان فارس با
تاکید بر اجرای کامل پروژه ملی جینف تا پایان سال، افزود: با تقویت تعاملات بین دستگاهی در استانها، باید بر لایه ارایه سرویس در بستر جینف

متمرکز شویم.

وی با یادآوری اهمیت ارایه توسعه کمی و کیفی خدمات به مشتریان، اظهار داشت: تلاش میکنیم زیرساختها از جمله توسعه فضاهای فیزیکی با توجه
به تغییر ماهیت مرسولات پستی از پاکت به بسته را توسعه دهیم.

مدیرعامل تصریح کرد: همانگونه که تجربه دوران کرونا نشان داد بحرانهای غیرمنتظره میتوانند چالشهای بزرگی برای پست ایجاد کنند، بنابراین
مدیران باید تصمیمگیری ها را براساس نگاه به آینده اتخاذ کنند.

احمدی ضمن اشاره به لزوم تداوم مولدسازی اموال و داراییهای شرکت، افزود: با توجه به برنامه راهاندازی هاب پستی جنوب در پست فارس، در
سالجاری نگاه ویژهای برای مولدسازی داراییها در استان فارس مدنظر است.

وی در ادامه به اهمیت سیستم پیافپی (PFP) در بهبود وضعیت معیشتی همکاران اشاره کرد و گفت: با اجرای این سیستم، ۹۰ درصد مشکلات مالی
همکاران پستچی و متصدیان باجههای قبول برطرف شده و تلاش میشود در سال جاری هم گامهای موثری در این رابطه برداشته شود.

وی با اشاره به اقدامهای اخیر پست در حوزه فناوری، افزود: ورود شرکت ملی پست به پلتفرمهایی مانند بله و سایر پیامرسانهای بومی، قدمی مثبت
در مسیر دیجیتالی شدن خدمات است.

معاون وزیر در ادامه ضمن تاکید بر اهمیت آموزش و ارتقا فرهنگ سازمانی، خواستار توجه به آراستگی محیط کار، بهینه سازی فضاها و استفاده از
مشاور در صورت لزوم، شد.بازدید از بخشهای واحدهای اجرایی و ستادی اداره کل پست استان فارس از دیگر بخشهای سفر مدیرعامل به استان

فارس بود.


